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Op wo 30jan. 2019 om 15:59 schreef Exxpose <info exxpose.nI>:

Geachte mevrouw Hofland, Q
Als reactie op onderstaande mail, het volgende.
Toelichting inhoud van burgerinitiatief
Het burgerinitiatief dat we willen aanbieden aan de Tweede Kamer gaat over het
prostitutiebeleid in Nederland. De ondertekenaars van het burgerinitiatief
(www.ikbenonbetaalbaar.nl) verzoeken de Tweede Kamer om in gesprek te gaan over een
nieuw prostitutiebeleid, namelijk het strafbaar stellen van het kopen van seks. Dit
prostitutiebeleid is geinspireerd op de prostitutiewetgeving in onder andere Zweden,
Noorwegen, Noord-Ierland en sinds kort ook Frankrijk. Hieronder een toelichting van dit
verzoek.

Nieuw beleid
De legalisering van prostitutie in Nederland heeft niet geleid tot minder misstanden in de
branche (DiaIdei 2007) Uit onderzoek is gebleken dat legalisering van prostitutie de kans Q
op een toename van mensenhandel vergroot (Cho, Dreher&Neumayei2013; Jakobsson
& Kotsadarn 2013). Het is tijd voor een nieuw beleid. Door het kopen van een seksuele
dienst strafbaar te stellen, is het mogelijk om krachtig op te treden tegen mensenhandel en
tegelijkertijd de kwetsbare groepen te beschermen. Bovendien zal deze maatregel vrijheid en
gelijkwaardigheid stimuleren.

Vrijheid
Prostitutie ontneemt de vrijheid van de mens (een schending van artikel 3 van de Universele
Verklaring van Rechten van de Mens), doordat er misbruik wordt gemaakt van mensen in een
kwetsbare positie. Onderzoek laat zien dat veel prostituees al op jonge leeftijd te maken
hebben gehad met (seksueel) geweld (Kramer & BerQ, 2003). Daarnaast is de meerderheid
van de prostituees afkomstig uit een zwak economisch milieu en/of deel van een etnische
minderheid (UNECE,_2004). De genoemde factoren zorgen voor een beperkte keuzevrijheid
en vergroten de kans om in risicovolle situaties, zoals in de prostitutie, terecht te komen.
Internationaal onderzoek laat zien dat een overgrote meerderheid van de prostituees ook
tijdens het werk te maken heeft met allerlei vormen van geweld (O\Ak 2O13, Farley et
aL, 2008). Een groot deel van de prostituees lijdt dan ook aan een posttraumatische
stressstoornis. Bij een deel van de prostituees in Nederland is de vrijheid in zo’n mate beperkt
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dat er sprake is van slavernij (een schending van Artikel 4 van de Rechten van de Mens); ze

zijn slachtoffer van mensenhandel (CoMesha 2013; Rijksoverheid, 2013).

Gelijkwaardigheid
Prostitutie ontneemt de gelijkwaardigheid van de mens, zoals omschreven in Artikel 1 van

de Universele Verklaring van Rechten van de Mens. De waardigheid van het lichaam

wordt ontnomen doordat het verkocht en gekocht wordt; de mens wordt gezien als

handelswaar.

Voorwaarden

We hebben vernomen dat deze wetgeving nog niet eerder is besproken in de Tweede Kamer

in de afgelopen twee jaar. Daarnaast hebben we 40.000 handtekeningen opgehaald volgens

de richtlijnen van een burgerinitiatief.

Aanlevermoment

U gaf in uw schrijven aan dat het gebruikelijk is om een burgerinitiatief op dinsdagen om

13.00 uur aan te leveren. Doordat we deze informatie vooraf niet hebben gevonden op de

(,ebsite met daarop de kaders voor het aanleveren van een burgerinitiatief, hebben wij zelf

op dd. Woensdag 6 maart de Nieuwspoort gehuurd voor een inlevermoment.

We kunnen ons voorstellen dat de agenda van het Kamerlid dat het burgerinitiatief namens

uw commissie aanneemt, nogal drukbezet is. Toch vragen we u of het mogelijk is, hierop een

uitzondering te maken. Ik zal u toelichten waarom.

Voor het toelichten van ons burgerinitiatief aan de pers, hebben wij een aantal experts

gevraagd het een en ander te vertellen over hun standpunt rondom prostitutie. Het

standpunt dat we maken is niet gemakkelijk te begrijpen zonder een duidelijke toelichting en

- verklaring. Daarbij zijn we verantwoordelijk voor een jongedame die survivoris van

rnensenhandel en tevens haar verhaal zal doen. Met het afhuren van de Nieuwspoort kunnen

wij haar (gevoel van) veiligheid genoeg garanderen tegenover de hulpverlening die

verantwoordelijk voor haar is.

Om dit alles te kunnen organiseren, hebben wij op aanraden van diverse Kamerleden die

tevens het burgerinitiatief in ontvangst willen nemen en daarop willen reageren tegenover de

pers, gekozen voor woensdag 6 maart om 13.00 uur.

Is het daarom mogelijk om in overleg dit moment aan te houden als aanlevermoment? We

hopen dat u het begrijpt en hierin iets voor ons zou kunnen betekenen.

In afwachting van uw reactie verblijf ik,

Vr. groet,

Sara Lous 1 Exxpose

Co-founder Exxpose
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